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Председник Владе Србије Ивица Дачић изјавио је вечерас да још не зна да ли има право
гласа на локалним изборима на Косову и Метохији, али да би свакако, ако је то могуће,
волео да гласа како би и на тај начин подстакао Србе да изађу на новембарске изборе.

  

  

Дачић је, у Бачком Петровцу, после разговора са потпредседником Владе Словачке и
шефом словачке дипломатије Мирославом Лајчаком, рекао да је питао директора
Канцеларије за КиМ Александра Вулина да ли као рођени Призренац има право да
гласа на тим изборима, али да још нема одговор.

  

- Не знам да ли имам прво гласа, али мислим да би моје учешће на тим изборима било
изузетно значајно за Србе на Косову, јер би тиме показали свим Србима да треба да
изађу на изборе, а то је важно јер би српски органи на КиМ могли бити званично
конституисани и међународно признати - рекао је Дачић.

  

На питање новинара да ли је са Лајчаком разговарао и о именовању главног
преговарача Србије са ЕУ, Дачић је рекао да то није тема за разговор са шефом
словачке дипломатије.

  

- Седница парламента Србије биће одржана после 20. августа. На њој треба да
предложим нове чланове Владе Србије, а мислим да ће у том пакету бити и разговор око
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персоналног решења за функцију преговарача са Европском унијом - казао је Дачић.

  

(Танјуг)
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